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Indledning: 
Anne indleder med bemærkninger til protokollatet. Vi har en ide om der er noget 
som skulle tilføjes eller rettes, så I får 2 udgaver. Et med rettelser og et i et samlet 
dokument. 
Vi mangler politisk godkendelse af protokollatet.  
Det er ikke en afvisning af protokollatet, men et forbehold. 
 
Vi har behov for definition af dag tid, men hvilke grupper og funktioner. Hvem er 
ikke-døgn? 
 
Læsepause: 
 
Jesper: Der er behov for, at vi kommer til at have en videre drøftelse/proces om-
kring protokollatet. 
 



 
side 2 

Bemærkninger til det reviderede protokollat: 
Jesper: En eller flere modeller? Vi har skrevet en model, fordi vi skal have den af-
prøvet.  
Lidt bekymret for at det bliver for omfattende med flere modeller. Det er et svært 
styrbart emne, hvis vi skal ud og afprøve flere modeller. 
 
Bemærkninger til teksten: I har rettet til: ”Derfor normal arbejdstid mellem 6-17”. Vi 
tænker døgnrytme, hvor der kommer nogen til kl. 19, hvor andre overtager. Dag-
rytme kan være fra kl. 6-? eller hvor der ikke er nogen som overtager opgaven.  
Vi mener ikke tidsrummet 6-17, dækker den tanke vi har om dagarbejde. 
 
Vi kan se, at I har sat noget med lokalaftaler ind. Her tænker vi, der er ok og lade 
og inspirere af lokale aftaler, men vi tænker ikke, at det skal være lokale aftaler. 
Der hvor vi skriver en ny model, godt kan tilføje inspiration fra lokale aftaler. 
Det som står under formål – efter de 2 dots. Der er behov for nye lokalaftaler, men 
det er ikke sigtet, vi vil gerne lave en central model. Vi vil lave en hel model, og 
ikke anvende de lokale aftalemuligheder.  
Carl: Det vi mener, er at fokus ved OK 15 var døgndækkede afdelinger. Vi kom 
ikke i gang med de ”dagaftaler”, som vi kunne have lavet. 
Det er centralt for os, at vi også kigger på muligheden for at indgå lokalaftaler. 
Der er masser af muligheder i de lokale aftaler. 
 
RLTN vil lave en ny model.  Der kan være behov for at få uddybet området. 
 
Inden første dot, side 3. Vi har stadigt fokus på arbejdsmiljø, den er blevet slettet i 
vores udgave, men skal tilbage i dokumentet.  
 
Anne: Baggrunden for ikke at skrive en model, er at der kan være flere modeller i 
spil. Arbejde med modeller, eller skal der udvikles en ny. Det var Jesper enig i. 
Ønsker at inddrage det lokale niveau, som en vigtig medspiller. 
 
Videre proces: 
Der skal der indkaldes ind til møde med forhandlingscheferne. Der skal umiddel-
bart ikke skrives mere ind i dokumentet. 
 
 
 
 
 
 


